
PROTOKÓŁ NR X/2007 

z X sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 29 października 2007 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do 11
00

. 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych przy otwarciu sesji było 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk                     - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

12.  Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

13.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     15. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Bożena Bąk    - Inspektor ds. gospodarki gruntami 

5. Magdalena Tronina                   - Inspektor UG 

6.  Krystyna Miśkiewicz               - Radna Powiatu Wieluńskiego 

7.  Ludmiła Wypycha                   -  Inspektor UG     

8. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

9. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

10.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

11.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

12.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

13.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

14.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

15.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 
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16.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

17.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

18.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

b)   wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok 

c)   określenia stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok. 

d)   zatwierdzenie opłaty za zbiorowe dostarczanie wody. 

e)   uchwalenie Wieloletniego Programu Gospodarki Mieszkaniowym Zasobem   

      Gminy Wierzchlas.   

f)    przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy   

      Wierzchlas. 

g) uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników               

gminnych jednostek organizacyjnych.        

h)   zakup działek Nr 1304,1307, 1305, 1308, 1311 pod stadion sportowy w          

      Wierzchlesie. 

6.   Informacja przedstawiciela firmy EKO-REGIONU w sprawie nowych stawek          

      za wywóz śmieci.  

7.   Interpelacje, wolne wnioski, i zapytania. 

8.   Zakończenie obrad  X sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

 

Przebieg obrad sesji. 

 

Punkt 1 

Otwarcie X sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów i Panią 

sołtys  Radną Powiatową  Krystynę Miśkiewicz oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym, 

może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy. 
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Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w zawiadomieniach, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego 

porządku. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag do porządku obrad został on poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3 
 

Przyjęcie protokołu IX sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod głosowanie 

i przyjęty bez zmian.                                           

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od dnia   

od 30  sierpnia 2007r.  do 29 października 2007r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek podziękował wszystkim Radnym 

oraz złożył na ręce Sołtysów podziękowania mieszkańcom  wsi Łaszew, Łaszew 

Rządowy , Strugi i Jajczaki za udział w konsultacjach społecznych jakie odbyły się 

w dniu 23 września 2007r.   

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na posiedzeniach Komisji ustalone 

było aby przed sesją pojechać na grunt i zobaczyć działki Kraszkowcach, które 

chce kupić Pan Mielczarek na dzisiejszej sesji  nie będzie wyjazdu dlatego, że w 

listopadzie są posiedzenia komisji w związku z tym  radni pojadą sobie na 



 4 

komisjach i obejrzą teren a na sesji wówczas podejmie się decyzję. Na wizję  na 

gruncie pojedzie również pan Mirosław Kinas Inspektorem ds. budownictwa. 

Należy to dokładnie zobaczyć w terenie zastanowić się nad tym i dopiero podjąć 

decyzję.   

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik i powiedziała, , że projekt uchwały 

dokładnie omówiony był na poszczególnych posiedzeniach komisji jednak zaszły 

zmiany w związku z tym Skarbnik omówiła jeszcze raz zmniejszenia  gdyż  

15.000 zł w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska  

Razem zwiększenia i zmniejszenia stanowią kwotę 327.000 zł. 

Zwiększa się środki w wysokości  327.000 z przeznaczeniem na : 

 

Dział 600 Transport i Łączność  kwotę  109.000 zł   

w tym: 

- 16.000 zł -  zakup przystanków autobusowych, 

- 13.000 zł – kosztorys drogi Wierzchlas ul. Sportowa i  Polana 

- 40.000 zł – chodnik w Krzeszowie 

- 40.000 zł – zakup tłucznia na drogi różne  między wsiami 

 

Dział 750 Administracja publiczna  kwota 27.000 zł 

w tym: 

- 27.000 zł – na pracowników robót publicznych w związku z przedłużeniem 

umów. 

 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciw pożarowa 25.000 zł 

w tym: 

-   5.000 zł – zakup okien do straży pożarnej w Wierzchlesie  

- 10.000 zł – zakup węży strażackich  

- 10.000 zł – zakup drzwi do straży w Łaszewie.  

 

Dział 851 Ochrona zdrowia zwiększa się o 2.000 zł szczegółowo  omówione na 

posiedzeniach komisji . 

 

Dział  900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska  124.000 zł 

w tym:  

- 58.000 zł  -  budowa oświetlenia ulicznego w Wierzchlesie  ul. Dojazdowa, 
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- 40.000 zł  -  budowa oświetlenia ulicznego w Wierzchlesie ul. Polna, 

-   8.200 zł  - wykonanie oświetlenia ulicznego w Łaszewie, 

- 17.800 zł a  było 25.800 zł  - założenie pojedynczych lamp.    

 

W Dziale   926  powstaje nowy paragraf z przeznaczeniem na wykup gruntów 

40.000 zł . Łącznie ten dział będzie stanowił kwot 71.000 zł  w tym  31.000 zł  

zaplanowane było na wykonanie projektu. Projekt nie będzie w tym roku 

wykonany tylko środki przesunięte zostaną na wykup gruntów.  Łącznie będzie 

stanowił 71.000 zł. Środki przeznaczone zostaną na wykup gruntów, podział 

geodezyjni  i koszty notarialne . 

Ogółem  zwiększenia  i zmniejszenia w budżecie Gminy Wierzchlas stanowią 

kwotę 327.000 zł.  

 

Ponieważ nie było uwag do treści przedstawionego materiału przewodniczący 

poprosił Skarbnik Gminy o  odczytanie  projekt uchwały Nr X/48/2007. Ponieważ 

nie było uwag uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

b) wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Ludmiła Wypycha i powiedziała, że temat 

szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach, dlatego Przewodniczący 

poprosił Panią Ludmiłę Wypycha o odczytanie projektu Uchwały Nr X/49/2007 

w/w sprawie. Ponieważ nie było uwag  uchwała poddana  została pod głosowanie i 

przyjęta jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

c) określenie stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Ludmiła Wypycha i powiedział, że temat 

również szczegółowo omawiany i analizowany na poszczególnych posiedzeniach 

komisji, dlatego Przewodniczący poprosił Panią Ludmiłę Wypycha o odczytanie 

projektu Uchwały Nr X/50/2007 w/w sprawie.  

W trakcie czytania uchwały ogłoszono 10 minut przerwy  w celu uzupełnienia 

treści projektu uchwały. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Pani Ludmiłę Wypych odczytała cały projekt w/w uchwały. 

Ponieważ nie było uwag do treści uchwała poddana  została pod głosowanie                                      

i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

d) zatwierdzenie opłaty za zbiorowe dostarczanie wody. 
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Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i powiedział, 

że temat szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji i 

wszystkie Komisje zajęły jednolite stanowisko co do wysokości stawki za 1 m
3
 

opłaty  za zużytą wodę   począwszy od 1 stycznia 2008 roku, a mianowicie 1,70 

plus VAT.  Następnie Sekretarz  odczytał projekt uchwały Nr X/51/2007 w sprawie 

zatwierdzenia opłaty za zbiorowe dostarczanie wody i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

Po odczytaniu uchwały głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy i powiedział, że 

należałoby zastanowić się nad co roczną wskaźnikową minimalną podwyżką 

stawki za zużytą wodę i wnioskował o wprowadzenie  zapisu dokonać zapisu do 

uchwały.  

Wójt powiedział, że nie było podnoszone stawki za wodę przez 4 lata i obecnie 

stanowi to 13%. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również poparła stanowisko 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Radni stwierdzili, że tematem zajmą się na posiedzeniach Komisji w następnym 

roku. 

Ponieważ nie było uwag do treści projektu uchwały Przewodniczący poddał 

uchwałę  pod głosowanie i przyjęta została jednomyślnie. W  głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.   

 

e) uchwalenie Wieloletniego Programu Gospodarki Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Bożena Bąk i powiedział, że temat omawiany  

był na posiedzeniach poszczególnych Komisjach jednak zachodzi konieczność  

wprowadzenia zmian w Programie a mianowicie w rozdziale III zasady Polityki 

czynszowej § 4  ustala się następujące rodzaje czynszów: 1) za lokale mieszkalne,  

   2) za lokale socjalne(wprowadza się ten punkt), a także w paragrafie § 8, pkt. 1 

   stawka czynszu za lokal socjalny nie może przekraczać połowy stawki  

 najniższego czynszu w zasobie gminy, autopoprawka  dotyczy również pkt. 2 iż w 

uzasadnionych przypadkach gdy przemawiają za tym ważne społeczne 

okoliczności, Wójt może zwolnić najemcę z zapłaty czynszu, dotyczy to tylko 

lokalu socjalnego.  

 

Przewodniczący poprosił Bożenę Bąk o odczytanie projektu  uchwały                                

Nr X/52/2007 w/w sprawie wraz z poprawkami. 

Ponieważ nie było uwag do treści projektu uchwały  poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
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f) przyjęcie sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 

Wierzchlas. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Magdalena Tronina i powiedział, że 

sprawozdanie dokładnie analizowane było na Komisjach, w sprawozdaniu zawarte 

są dane dotyczące odpadów zebranych z okresu dwóch  ostatnich lat. 

Ponieważ nie było uwag Przewodniczący poprosił Magdę Tronina o odczytanie 

projektu uchwały Nr X/53/2007. następnie uchwał poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Przewodniczący zapytał się odnośnie zbiórki odpadów wielkogabarytowych (tz. 

Zużyta lodówka, telewizor,  meble). 

Magdalena Tronina wyjaśniła, że zaplanowana jest zbiórka odpadów 

wielkogabarytowych zaplanowana  jest na koniec listopada systemem 

gospodarczym. 

 

g) uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

gminnych jednostek organizacyjnych . 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i powiedział, 

że temat ten omawiany był na komisjach jednak ze względu na zasady techniki  

prawodawczej zachodzi konieczność podziału zakresu  wynagradzania 

pracowników  na dwie uchwały. W pierwszej uchwale  jest uzgodnienie ustalenia 

wartości jednego punktu dla pracowników Gminnych jednostek organizacyjnych. 

Ze względu, iż od niedawna jest to kompetencja Wójta w uzgodnieniu z Radą 

Gminy, natomiast druga Uchwała dotyczy uzgodnienia ustalenia minimalnego 

wynagrodzenia pracowników i jest to wyłączna kompetencja Rady Gminy. 

Ze względu na taki rozdział kompetencji będą dwie  uchwały, a w sprawach 

merytorycznych nic się nie zmienia, jest tak jak omawiane było na poszczególnych 

Komisjach to  znaczy wartość jednego punktu wynosi 5 zł. a minimalne 

wynagrodzenie 600 zł.  

Ponieważ nie było uwag do przedstawionej informacji Sekretarz Leszek Gierczyk 

odczytał projekt Uchwały Nr X/54/2007, w sprawie uzgodnienia ustalenia wartości 

jednego punktu w złotych dla pracowników obsługi zatrudnionych w placówkach 

oświatowych na terenie Gminy,  następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

Odczytany  został projekt drugiej uchwały Nr X/55/2007,  w sprawie  ustalenia  

najniższego wynagrodzenia pracowników obsługi zatrudnionych w placówkach 

oświatowych na terenie Gminy, ponieważ nie było uwag do treści projektu 
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uchwały związku z tym  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

h) zakup działek Nr 1304, 1307, 1305, 1308, 1311 pod stadion sportowy                  

w Wierzchlesie. 

 

Bożena Bąk poinformował, że temat ten omawiany był na poszczególnych 

Komisjach jednak aby powstał w Wierzchlesie stadion z prawdziwego zdarzenia 

należy zakupić w/w działki są to grunty Pana Korpala i Pana Aleksanderka w celu  

zamiany na grunty Pana Młynarczyka, na których są usługi sportu 

Pan Korpal zgodził się na sprzedaż działkę nr 1304 o powierzchni 0,83 ary po cenie  

500 zł za jeden ar. Co stanowi 41.000 zł, natomiast Pan Aleksanderek na początku 

wyceniał swoje grunty na 27.000 zł, jednak w wyniku negocjacji Pan Aleksanderek 

zmienił zdanie i przyjąć również cenę 500 zł za ar. co stanowi kwotę 19.000 zł 

  

Radny Paweł Pakuła zapytał czy nie można by w Wierzchlesie sprzedać jakich 

działek aby były środki na zakup powyższych działek . 

Przewodniczący powiedział, że również się nad tym zastanawia , gdyż należałoby 

coś sprzedać aby  środki się zrównoważyły.  

Sekretarz Gminy powiedział, że w Krzeczowie są działki do sprzedania jest to VI 

klasa – piasek na obecną chwilę jest osoba , która na sąsiednich działkach 

wydobywa kruszywo drogowe jest zainteresowana kupnem tych działek. 

Dlatego Sekretarz Gminy zwrócił się do Rady Gminy o wyrażenie zgody na 

rozpoczęcie procedur zmierzających do sprzedaży tych działek czyli wycenę i 

zapoznanie Rady Gminy z ceną i ustalenie ceny od której rozpocznie się przetarg 

działki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o wyrażenie opinii w tym 

temacie. 

Rada Gminy wyraziła pozytywną opinię dotyczącą sprzedaży działek w 

Krzeczowie i przystąpienie do wyceny gruntu a następnie do przetargu.  

Przewodniczący rady Gminy Artur Piosczek zwrócił się do Sekretarza o nadanie 

biegu procedurze związanej ze sprzedażą . 

 

Bożena Bąk powiedział, że jest działka w Wierzchlesie koło „byłego kółka 

rolniczego” i również można by było ją sprzedać. 

W tym przypadku Rada Gminy  również wyraziła pozytywną opinie dotyczącą 

przystąpienia do wyceny działki , a następnie do przetargu.  
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Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poprosił Bożena Bąk o odczytanie 

projektu uchwały Nr X/56/2007 w/w sprawie , następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

Punkt 6 

 

Informacja przedstawiciela EKO-REGIONU w sprawie nowych stawek za 

wywóz  śmieci.  

 

Przewodniczący poinformował, że wypada  ten punkt z obrad sesji dlatego, że 

przedstawiciele Eko-Regionu poinformowali telefoniczni iż nie dojadą na 

dzisiejszą sesję. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

 

Punkt 7 

 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski . 

 

1. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym i sołtysom informację 

Głównego Urzędu Statystycznego w sprawie średniej  ceny skupu żyta  

za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 roku oraz średniej ceny sprzedaży 

drewna, obliczanej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za 

pierwsze trzy kwartały 2007 roku. 

Przewodniczący przekazał informację aby Komisje zajęły się tym tematem na 

posiedzeniach Komisji w miesiącu listopadzie.  

 

 

2. Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jeśli Radni chcą się więcej 

dowiedzieć w sprawie  wydania negatywnej opinii dotyczącej likwidacji Poradni 

Specjalistycznych w strukturze SP ZOZ w Wieluniu to na sesję przybyła Pani 

Krystyna Miśkiewicz Radna Powiatu Wieluńskiego i do niej można zwrócić się o 

wyjaśnienia w tym temacie.   
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Wolne wnioski: 

 

1) Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski  zwrócił się do Wójta z 

zapytaniem czy będą kontynuowane prace na ulicy Łąkowej w Wierzchlesie przy 

korytowaniu i utwardzaniu tej drogi.  

Wójt  - wyjaśnił, że cały czas czekamy na dotację bo jest to droga lokalna, 

rolnicza, jedna z dwóch dróg na które złożone zostały wnioski o dotacje.  

Powiedział że zwrócił się do radnych z prośbą i propozycją, aby z tych  środków 

które otrzymamy  z dotacji  można  wykonać jakiś odcinek  drogi i wykonać  dalej. 

W ubiegłym roku wykonaliśmy odcinek 500 metrów. Na tej drodze kiedyś ludzie 

się topili dlatego warto zainwestować gdyż jest to jedna z ostatnich gorszych dróg 

której stan należałoby poprawić.  

 

2) Radny Marek Leszczyk  zwrócił się z wnioskiem o poprawienie wyjazdu na 

skrzyżowaniu w Krzeczowie   tj. z drogi od strony Bronikowa i Mokrego w 

kierunku Działoszyna poprzez poprawienie widoczności na tym skrzyżowaniu 

(cofnięcie płotu). Sytuację przedstawić Powiatowemu Zarządowi Dróg w 

Wieluniu.  

 

Wójt powiedział, aby Radny skontaktował się z Wójtem po sesji wówczas ustalone 

zostaną szczegóły.  

 

3) Przewodniczący Rady Gminy ponownie zwrócił się do Wójta o  

zagospodarowanie „budynku po byłej zlewni mleka w Mierzycach”, gdyż dzieje się 

tam coraz gorzej, przebywa tam młodzież wieczorami  i rozgrywają się różne 

sceny. Dlatego należy zwrócić się do Spółdzielni Dostawców Mleka o 

zabezpieczenie tego budynku. Nie jest to nasz budynek jednak musimy 

interweniować w tej sprawie, a jeśli ktoś to kupił to niech zainteresuje się swoją 

własnością, a nie tylko żeby stało i straszyło. 

 

Wójt – wyjaśnił, że po pierwszej interwencji zwrócił się do Prezesa Spółdzielni o 

interwencję  oczywiście z pozytywnym skutkiem skutkiem to teraz ponownie 

zwróci się do Właściciela który kupił „byłą zlewnię” o zabezpieczenie terenu, gdyż 

leży to w ich interesie.  

 

4) Radny Paweł Pakuła zapytał czy byłaby możliwość wykonania parkingu przed 

szkołą w Łaszewie , ponieważ  obecnie nauczyciele czy rodzice przyjeżdżając 

samochodami pod szkołę zatrzymują się na poboczu i przy prywatnych posesjach  

i czy nie można by tam wykonać parkingu. 
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Wójt –  powiedział, że jak podjeżdża pod szkołę w Łaszewie to zatrzymuje się na 

bardzo szerokim poboczu po stronie  szkoły jest to w pasie drogi powiatowej ale po 

stronie szkoły. Może Łaszew Rządowy przekaże zgromadzoną kostkę na 

wykonanie chodnika przed szkołę? 

 

5) Przewodnicząca Komisji  OZKiS  Bożena Przybyła  ponownie zwróciła się z 

wnioskiem do Wójta czy będą prowadzone jakieś prace odnośnie odprowadzenia 

wody z drogi powiatowej i drogi wojewódzkiej w Krzeszowie. 

 

Wójt – powiedział, że możemy prosić i perswadować  natomiast w pas tej jezdni 

nie możemy wchodzić z robotami gdyż nie jesteśmy przygotowani ani technicznie 

ani nie wolno nam. Możemy jedynie naciskać na Pana Dyrektora żeby pewne 

usterki usunął w pasie  drogi. Jak będzie przyjeżdżał to wspólnie z radną będziemy 

naciskać  aby wykonał, ale obecnie  trzeba być bardzo cierpliwym.  

 

6) Radny Józef Krzeszowski – zapytał Wójta odnośnie ustaleń, które były wiosną 

tego roku na ulicy Południowej w Wierzchlesie, bowiem wstępnie z Dyrektorem 

Dróg Powiatowych ustalone było, że Rada Gminy powinna starać się o budowę 

dalszej części kolektora , który skończony jest na posesji Państwa Sieradzkich                   

i odbierając wodę z rowu i jezdni przy mocnym opadzie powoduje zalewanie  tej 

posesji. Mieszka tam starsza osoba oraz rodzina  z dzieckiem niepełnosprawnym, 

jest to rodzina żyjąca w trudnej sytuacji i jedynym rozwiązaniem jest pociągnięcie 

dalej tego kolektora, który był wybudowany jeszcze w początkach lat 2000, a jest 

w palnie budowa chodnika na ulicy Południowej od „rogatki” w związku z tym czy 

nie można by tego kolektor przy tej inwestycji pociągnąć dalej ale Radny nie wie 

jakie jest stanowisko władz Gminy w tym temacie.  

 

Wójt – wyjaśnił, że spotkaliśmy się wspólnie z Dyrektorem Dróg Powiatowych                

i  Radnym Krzeszowskim, Inspektorem Urzędu Mirosławem Kinasem oraz 

Wójtem i Dyrektor Dróg Powiatowych kazał obserwować istniejący kolektor 

wejście do niego  czy nie  piętrzy wody, a jeśli piętrzy  to należy odmulić 

studzienki i spowodować żeby był drożny. Natomiast budowa kolektora jest 

większym problemem i dużą  inwestycją a jeśli będzie taka decyzja to będziemy 

prosić Starostę aby przykryć to wszystko kolektorem. Chodnik jest zaprojektowany 

do miejsca w którym w którym zaczyna się  rów odkryty tj. koło „byłego GS”     

radni znają ten teren i dochodzi on posesji Państwa Morka i dotąd jest 

zaprojektowany chodnik. Natomiast jeśli kiedyś będzie stać Starostwo  aby zrobić 

cały odcinek kolektorem to Gmina zakryje to   wówczas chodnikiem. 

 

Nie  było więcej wniosków. 
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Punkt 7 

 

Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął X sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 11
00

. 

 


